
34. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 07. 07. 2014 

 1

ZÁPIS 
z 34. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 07.07.2014 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 13 (16.05)  
Omluveni: Ing. František Šlapanský, Kamila Poláchová, Marie Štolpová, Pavel Procházka, Ing. 
Vlastimil Kocanda, Ing. Vladimír Lang, Rudolf Holátko, Ing. Miloslav Souček  
Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Ing. Pavel Vavřina, Ing. Petra Bednářová, Hana Kölblová, DiS., Bc. Lucie Vyžrál-
ková 
Ověřovatelé zápisu : Ing. Jaroslav Mokrý, Mgr. Jan Košíček  
Návrhová komise: Ing. Jaroslav Mokrý, Mgr. Jan Košíček, pí. Kamila Poláchová, Josef Vybíral 
 
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
34. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 13 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě.  
 
Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály – zápis z Finančního výboru,…. Ing. Mokrý – 
poprosil bych bod 9 přesunout za Interpelace, aby tady občané nemuseli čekat, tu hodinu, hodinu a půl. 
Starosta – samozřejmě. Bod 9 přesuneme za bod 2, ostatní budou následovat. Ing. Blaha – bod 13  
a 15 – rozpočtová opatření? Starosta – bod 13 a 15 jde před bod 6.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Jaroslav Mokrý, Mgr. Jan Košíček   
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Josef Blaha, Irena Kočí, PharmDr. Marie 
Strieglerová, Mgr. Květoslava Kotková 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta - Zápis z minulého zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny žádné 
připomínky. Ani nyní nevidím žádnou připomínku, bude tedy uložen do archivu, taktéž usnesení.  
 
2. Interpelace 
Starosta – ptám se, kdo se hlásí k tomuto bodu? Mgr. Lang – chtěl bych se zeptat na akci Vrabčákfest 
konanou pod Městským kulturním střediskem. Slyšel jsem, že tato akce byla prodělečná. Chtěl bych 
k tomu nějaké informace. A když jsme u toho, rád bych věděl informace o Městském kulturním stře-
disku, jak hospodaří, jaká je návštěvnost akcí pořádaných MěKS a souvisejících věcí. Starosta – ne-
vím, odkud plynou Vaše informace o tom, že Vrabčákfest byl prodělečný. Jsou to samozřejmě ne-
smysly. Zase agentura – jedna paní povídala. Je lepší, támhle sedí ředitel MěKS, není problém za ním 
zajít, zeptat se na vyúčtování. Rozpočet festivalu byl 450 000,- Kč, 150 000,- Kč bylo kryto skupinou 
ČEZ a.s., 150 000,- Kč přispívalo město, 100 000,- Kč bylo vybráno na vstupném. Vrabčákfest nebyl 
prodělečný. K další otázce sděluji, nevím, co konkrétně máte na mysli, není problém cokoliv z MěKS 
připravit. MěKS každým rokem vypracovává Výroční zprávu nejenom o hospodaření, ale i o činnosti. 
Je k dispozici. Samozřejmě, že některé akce kulturní jsou velmi navštěvované, samozřejmě, že některé 
akce navštíví minimum lidí. Za hojně navštěvované akce jsou: Concentus Moraviae, Vrabčákfest, Ča-
díci, vernisáž projektu Zámek žije!. Za akce, kde přišlo minimum lidí, jsou některé koncerty. Mám 
jednu výhradu, ta je osobní, je to pouze konstatování, byl bych rád, kdyby zastupitelé navštěvovali 
kulturní akce, aby věděli o čem mluvím, protože nepřítomní nemají nikdy pravdu. Je spousta akcí,  
u kterých je potřeba nasát atmosféru, abychom o nich řekli buď, že to bylo dobrý nebo špatný. Říkám, 
je to moje osobní poznámka. Není problém  připravit jakýkoliv itinerář vyúčtování kulturních akcí, 
samozřejmě je rozpracovaný rok 2014, jsme prozatím v půlce. Děkuji Vám za Vaši nahrávku, tento 
týden byl ukončen Kinematograf Čadíků, bylo přítomno dle mého odhadu 1 000 lidí za ty 4 promítací 
dny. Nevím, zda je spočítáno, kolik bylo vybráno na dobročinné účely. To se dozvíme. V pátek je stě-
žejní akce tohoto roku, koncert skupiny Olympic. Již předprodej tento koncert zaplatil. Náklady se 
myslím pohybují na úhradu honoráře, je to myslím 150 000,- Kč pro skupinu.  
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Je prozatím prodáno přes 1 000 lístků, očekávám odhadem minimálně 2 000 lidí. Druhý den jsou Far-
mářské trhy, které spoluorganizujeme, zároveň je DG turnaj v parku. Na konci prázdnin bude probíhat 
Malý festival loutky, jehož patronem je Skupina ČEZ … a takto můžu pokračovat dál a dál. Samozře-
jmě, že jde o kulturu, jde o dobrovolnou věc a samozřejmě město musí nějakým způsobem toto doto-
vat jako dotujeme sport. Vaše připomínky musím dost razantně odmítnout. I ke mně se dostaly fámy, 
které jsou zde uměle vytvářeny a následně pak vznikají problémy, které by být nemusely. Vzhledem 
k tomu, že v zastupitelstvu panuje velmi korektní atmosféra čili není problém jakékoliv informace do-
stat. Mgr. Lang – proto jsem se ptal. Starosta – neberte to osobně, ale je potřeba dost důrazně to tady 
říci. Pan Zpěvák – za ostatní občany bych se chtěl zeptat, jestli by nešlo přitlačit na organizaci Měst-
ské lesy a Lesy ČR v tom směru, aby ty označené stromy, které jsou na Střelnici, nešlo odstranit. Sta-
rosta – je to nebezpečné, samozřejmě, že už proběhla kontrola od našeho hajného a státních lesů, im-
pulz tam šel. Problém je ten, že Střelnice je přírodní rezervace. I podle zákonných pravidel Přírodní 
rezervace, nesmíme těžit, vytěžovat dřevo a chránit … účelem rezervace je … strom jak spadne, tak 
spadne a my bychom ho měli v podstatě nechat ležet. Samozřejmě, že se to neděje, pokud stromy 
ohrožují a my o tom víme, tak ten strom se samozřejmě skácí tak, aby nedošlo k nějakému úrazu. Ob-
dobně je to i s údržbou té cesty. Cesta od lesního úřadu není naše. Je státních lesů. Přesto jsme se 
s hajným domluvili, město to zaplatilo – základní posečení. TaZS na to nemá prostředky, sekla to sil-
nička pojízdným sekáčem. Je to nebezpečné, ale konáme kroky k tomu, aby se již nic neopakovalo. 
Pan Zpěvák – mně nejde o stromy, co jsou za cedulí rezervace, ale jde o konkrétní cestu. Směrem ze 
střelnice k lesňáku. Starosta – je to dvojsečné. Ošetřovali bychom něco, co nesmíme. Samozřejmě, že 
tam vyšleme hajného na kontrolu. Je tu inženýr Raboň, OŽP zajistí kontrolu. Ing. Raboň – my to pro-
cházíme, pokud je vichřice, procházíme pak znovu. Stromy jsou vytipované, jsou označené a informa-
ci dáváme do Rady města. Pan Zpěvák – to bylo bezvětří. Starosta – v podstatě se kontrola provádí 
jednou za měsíc či dva měsíce. Ing. Procházka, MSc. – chtěl jsem se zeptat, jak to vypadá 
s Rakšickou silnicí. Starosta – Rakšická probíhá tak, že minulý týden jsem toto probíral s hejtmanem 
JmK, s ředitelem SÚS i s praktickým investičním technikem, panem Charvátem. V této chvíli je zpra-
cován projekt, v nejbližší době bude dodán investiční záměr na opravu komunikace tak, aby došlo 
k celoplošnému opravení za podmínek, které budeme předem vědět. Je to nepříjemné. Ing. Procház-
ka, MSc. – to bude zpátky do kostek? Starosta – ne, je to uděláno tak, aby se opravila silnice od roky-
tenské křižovatky na nádraží, tzn. využijeme podkladních vrstev, které jsou hotové, na to se dá asfalt či 
nevím přesně, jak to má vypadat, ale mělo by to být k dispozici k projednání do konce prázdnin. Inves-
tiční záměr, který bude říkat, kolik to bude stát, na ZM i RM. Budeme se snažit, aby se to dostalo do 
rozpočtu JmK na rok 2015. Rychleji to prostě nelze udělat. Ta údržba, která je nutná, bude provedena 
ještě letos. Ing. Procházka, MSc. – ta firma, co to takhle spravila, by mohla komunikaci opravit na 
svoje náklady. Nemusel by to platit kraj ani my. Místostarosta – k tomu jsem svolal jednání na 
12.06.2014, kde jsme se se zástupcem SÚS i zhotovitelem potkali. Několikrát jsme jim dávali vědět. 
Bylo jednání, kde oficiálně požádali o tu opravu, teď se domlouvají, jaký rozsah bude opraven. Pan 
Vybíral – již na minulé schůzi jsem se na to ptal. Je to informace ohledně zámku. Odpovědi jsem se 
nedočkal. Starosta – s dovolením. Ohledně čeho pane Vybíral? Pan Vybíral – zámek. Položil jsem 
otázky, nedostal jsem odpověď. Jaká je odhadní cena zámku? Jaká je cena na realitním trhu? Žádá se  
o fondy Norské. Nikdo z řad zastupitelů neví, jak ta smlouva zní. Jaké musíme splnit podmínky, aby-
chom tyto dotace získali? V této věci proběhlo, že jistá paní vlastnící zámek dostala dotace, pak je ne-
splnila a musela dotace vracet. Abychom věděli o čem se bavíme. Starosta – pane Vybírale, samozře-
jmě, že odhadní cenu zámku nevím. A neví ji nikdo. Když uvedu příklad, když jsem vedl debatu 
s panem Krajíčkem, který je nám dobře znám, řekl, že nelze stanovit odhadní cenu zámku, protože … 
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buď můžu říct, stanovuji cenu nemovitosti nebo stanovuji cenu pozemku nebo stanovuji cenu skuteč-
nou, kterou ten zámek má před dotací. Tzn. je to cena mínus 100 000 000,- Kč nebo je to cena, že je 
tam něco spraveno nebo je to cena, kterou budete mít až po opravách toho zámku. Takto mi to bylo 
vysvětleno, nelze v této chvíli stanovit odhadní cenu zámku. Prokazatelná je cena na realitním trhu. 
Incheba zámek koupila za 14 000 000,- Kč. Čili to je reálná hodnota zámku. Do tohoto zámku vložila 
zase zcela prokazatelně 12 000 000,- Kč. Je to 26 000 000,- Kč, které Incheba prokazatelně (na zákla-
dě dokladů) do zámku dala. My jsme se s ní domluvili na ceně 11 000 000,- Kč čili v této chvíli je to 
cena na realitním trhu. Jestli máte nějakou cenu někde odněkud z trhu, z nějakého webu, já ji samozře-
jmě neznám a ani není nějakým způsobem relevantní v této chvíli. Jsme jediní, kteří jsou ochotní se 
s Inchebou o prodeji zámku bavit, s nimi jednat. To je odpověď na Vaši druhou otázku. Norské fondy 
… mám pocit, že jsem na to odpovídal několikrát a docela obšírně. Na jakou smlouvu se ptáte? Máme 
uzavřenou smlouvu se společností, která byla řádně vysoutěžena a kterou podává za nás firma a bude ji 
za nás celou vyúčtovávat. Zodpovídá za to v rámci smluvních podmínek, které spolu máme. Podmínky 
Norských fondů jsou, buď budete mít zámek ve svém vlastním vlastnictví anebo budete mít dlouhodo-
bý pronájem. Proto jsme odsouhlasovali smlouvu o smlouvě budoucí, že pokud město Moravský 
Krumlov obdrží dotaci, bude jednat s Inchebou o odkupu zámku. A o tom je i referendum. Zastupitelé 
a občané nám dají doporučující stanovisko o tom, jestli má za peníze, o které žádáme (29 000 000,- Kč 
+ 6-7 000 000,- Kč naše povinná účast), chtít pronájem anebo jde o tak velké peníze, že už ten zámek 
chceme do svého vlastnictví. O tom to teď celé je. Pan Vybíral – chtěl bych písemně, co musíme spl-
nit. Starosta – není žádný problém donést dotační podmínky Norských fondů. Vysvětluji Vám ten 
zásadní. Požádali jsme o dotaci, budeme hlasovat, zda ji přijímáme a zda ne. Jestliže dotaci přijmeme, 
tak na základě podmínek, že buď zámek koupíme nebo budeme mít dlouhodobý pronájem a nebo do-
taci nepřijmeme, a pak se to vrátí a nebudeme vkládat … z mého pohledu … takto velké peníze do 
cizího majetku. V této chvíli dostaneme rozhodnutí. Tady je zámek, my ho umíme spravit za tyhle 
peníze, umíme ho za tyhle peníze provozovat. Ano, bude nás to stát z rozpočtu nějakou částku nebo 
dotaci nepřijmeme, nebudeme opravovat zámek. Pak počítejme s tím, že ho Incheba spravovat nebude. 
Ale ano, nebudeme platit žádné peníze z rozpočtu. O tom to teď celé je. Jestli chcete podmínky dotací 
Norských fondů, není to žádný problém, dokonce mám pocit, že už v zastupitelstvu byly. Mgr. Škar-
ková – určitě. Chtěla jsem reagovat tím, že to, co tu vysvětloval pan starosta, jsme již řešili ve chvíli, 
kdy jsme schvalovali smlouvu o smlouvě budoucí. Měli jsme i plány oprav. Nehledě na to, existují  
i webové stránky, tam si ty podmínky jsou k nalezení. Starosta – ukončím tu debatu k tomu s tím, že 
my jsme měli na výběr … požádali jsme dvě instituce o spolupráci. Dotační titul se jmenuje Norské 
fondy, ale spolupracuje na nich ještě Lichtenštejnsko a Dánsko. Lichtenštejnové jsou přímou linkou, ti 
na zámku žili. My jsme požádali o úzkou spolupráci se současným vládnoucím knížetem přes velvy-
slankyni, která je ve Vídni. Jsme v kontaktu. Z Norska jsme požádali Královskou akademii, galerii 
v Oslu o zapůjčení některých jejich exponátů. Takhle linka se ukázala jako nepříliš aktivní, proto spíše 
s tím Lichtenštejnskem. Podmínky budou zítra rozeslány všem zastupitelům emailem. Pan Vybíral – 
pokud mi to bylo vysvětlováno. Teď, když se dá zámek na realitní trh, tak si tam najde i tu cenu. Toto 
je systém. Dnes budeme kupovat za 11 000 000,- Kč a někdo jej za tu cenu ani nekoupí. Starosta – 
chápu, co chcete říct, ale … určitě Incheba nepůjde cestou takovou, že tady máte zámek, vezměte si ho 
za 1,- Kč. To jsou nesmysly, chiméry a bláznovství. proboha, takto to není. Cena je ta, na které jsme 
schopni se domluvit. Incheba na to dala 26 000 000,- Kč, pro město je cena 11 000 000,- Kč. Cena je 
velice atraktivní. Z mého pohledu těžce vydobyta. Ing. Mokrý – v nemovitostech vždycky byla klau-
zule, že ceny nemovitostí klesají o jedno procento ročně, až do 80 %. A cena nemovitosti se zastaví na 
20 % a po všechny věky věků trvá na 20 %. Čili, vy když postavíte dům za 5 000 000,- Kč, tak Vám 
ročně ubývá jedno procento, za 80 let bude mít cenu 20 % z 5 000 000,- Kč, tzn. 1 000 000,- Kč.  
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A Vaším pra pra pra následovníkům už ta cena nebude klesat, už zůstane na tom 1 000 000,- Kč. Nejde 
to tak, že by každý rok to šlo o procento … do mínusu. Pan Vybíral – jestliže máte dům za 
10 000 000,- Kč a budete ho chtít prodat a budete na tom trvat a nikdo ho nebude chtít koupit, … Sta-
rosta – vy na to máte svůj názor, my na to máme jiný názor. Z mého pohledu jsem Vám dal dostateč-
né, všechny, informace, které mám, aby jste si vytvořil svůj vlastní názor. Neumím Vám to už jinak 
vysvětlit. Proto si dovolím tuto debatu ukončit. Ing. Blaha – na posledním ZM jsem se ptal na přechod 
pro chodce. Padlo tady několik nepublikovatelných slov. Zeptal bych se znova. Policie České republi-
ky zaslala stanovisko takové, že požaduje odstranění toho dopravního značení. Na vyjádření je 60 den-
ní lhůta k odpovědi. Starosta – to netuším. Ing. Černý má dovolenou. V této chvíli nevím, zda odešla 
odpověď Ing. Latnerovi. Zítra to prověřím a dám Vám odpověď zda odešla či ne. Pokud odešla, pošlu 
Vám její znění. Pokud neodešla, spojím se s Ing. Latnerem, co míní tím, abychom odstraňovali pře-
chod, který oficiálně neexistuje. Ing. Blaha – Policie České republiky požaduje odstranění vodorov-
ného značení v daném prostoru. To si myslím, že je dostatečně výmluvné na to, aby … Starosta – 
nezpochybňuji to, co nám policie napsala. Provedeme odstranění vodorovného značení. Víc na to ne-
umím odpovědět. Ing. Blaha – není to tak dávno, co se na značkách označujících začátek obce objevi-
la dodatková tabulka zakazující podomní prodej. Je to podloženo nějakou vyhláškou nebo to je domácí 
tvorba? Starosta – není to domácí tvorba. Projednala to Rada města, která upravila tržní řád a nakázala 
tohle tam dát. Je to upraveno v tržním řádu města Moravský Krumlov. Vadí Vám cedulka nebo zákaz 
podomního prodeje? Ing. Blaha – četl jsem usnesení RM a nenašel jsem to tam. Starosta – je tam 
napsáno, že RM schvaluje úpravu tržního řádu. Pan Zpěvák – k otázce přechodu. Myslím si, že odbor 
dopravy mohl učinit opatření s tím, že by se tam dala dopravní značka přechod pro chodce a nemusí se 
nic vymazávat. Lidi budou lítat přes silnici, tam není kde přejít. To je jediné místo, kde se přechází na 
náměstí. Udělat to tak, aby tam parkovací místo nebylo a je to vyřízené. Starosta – další přihlášky 
nevidím, končím tímto diskuzi k bodu Interpelace. 
             
 
9. OZV č. 3/2014 o regulaci provozu sázkových her, loterií a jiných podobných her - předkládá 

Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Jednání se účastní obyvatelé bytového domu Sídliště 322 – za bytový dům vystupuje paní Stora-
čová a paní Šindelářová. 
Starosta - Přítomným občanům, chci jen připomenout pravidla Jednacího řádu ZM. Umožníme Vám 
vystoupit. bude z Vás mluvit jeden občan či budete mluvit všichni? Jak to máte připraveno? Paní Sto-
račová – už jsme toho tolik namluvili a napsali, že čekáme, co bude od Vás. Starosta – jen jestli je 
dostatečně známo, jen jestli vnímáme problém stejně? To je z mého pohledu docela důležité. Vám, 
občanům bytového domu na Sídlišti, vadí, což z mého pohledu je docela pochopitelné, provozní doba 
restaurace. Paní Storačová – to je za prvé, za bé… Starosta – moment, moment. Provozní doba re-
staurace, která je nonstop. Tím pádem, rozumím tomu, že když v pět ráno, někdo odejde z této restau-
race v podroušeném stavu, že asi se nějakým způsobem projevuje. Druhá věc, která s tímto, z mého 
pohledu, nesouvisí, je omezení provozu těch automatů. Paní Storačová – to souvisí. Kdyby tam neby-
la herna, tak tam tolik lidí nechodí. Starosta – byli jste se tam podívat? Protože v té herně, byl jsem 
tam asi třikrát, jsem nikdy nikoho neviděl. Ani v té restauraci jsem nikdy nikoho nepotkal. Paní Sto-
račová – když přijdete před náš dům, po půl dvanácté,… Starosta – nezpochybňuji to… z mého po-
hledu. Paní Storačová – vy jako město máte na to vliv. Starosta – to je právě ten problém. My jako 
město umíme ovlivnit místa, kde ty automaty jsou, ale neumíme ovlivnit provozní dobu té restaurace. 
Hoteliér či dotyčný restauratér je povinen dodržovat vyhlášku o nočním klidu.  
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Paní Storačová – ale to nedodržuje. Starosta – to je jiná věc, jestli nedodržuje. Máme aparát, který to 
nějakým způsobem kontroluje. Ale je určité měření hluku, je určité měření hygienických norem, ale … 
rozumíte. Spojil jsem s panem Saloněm, že je možné upravit provozní dobu do nějakých norem, které 
v Krumlově jsou. A pokud budu brát normu na sídlišti, tak požaduji provozní dobu takovou, jaká je na 
Blondýně či u restaurace u Kolisa. Tam je to v běžných pracovních dnech do 22.00 či 23.00 hodin  
a v pátek a v sobotu je to do 24.00 hodin, v souladu s vyhláškou o nočním klidu. Je potřeba si uvědo-
mit v čem je problém. Jestli je problém v provozní době, tak potom se bavme s panem Saloněm (je 
přítomen) o úpravě provozní doby. Budeme následně diskutovat o tom, jakým způsobem to učinit nebo 
omezit tuto lokalitu bez hracích automatů. Protože zakážeme hrací automaty v této restauraci, nemusí 
vůbec zákonitě dojít k omezení provozní doby. Paní Storačová – my bychom chtěli obojí. Starosta – 
to já vím, že byste chtěli obojí. Právě proto se musíme domluvit na tom, abychom si ten problém vy-
diskutovali a věděli přesně jak to stojí. Čili město Moravský Krumlov touto vyhláškou navrženou pou-
ze, jen a pouze, dává zvyklost (v M.K. je 5 míst, kde tyto automaty jsou oficiálně vedeny) na lokality, 
kde tyto automaty již jsou. Žádné další místa již nepovolujeme. Je pouze 5 míst, kde v současné chvíli 
tyto automaty jsou. Nepovolujeme žádné další, nedáváme souhlas k jejich provozování. Dělá to Minis-
terstvo financí, my určujeme pouze lokalitu. Můžeme vydat vyhlášku, která je regulační nebo je zaka-
zující. Tato vyhláška má charakter regulační. Tzn. 5 míst, kde jsou hrací automaty, a kde doteď niko-
mu nikdy nevadili. Vezmu dva roky zpátky, ta herna tam byla. Ptám se, zda je ujasněný pojem mezi 
omezením provozní doby a vyhláškou o regulaci loterií, konkrétně na lokalitu na Sídlišti nad Alber-
tem. Protože, jestli mi zakážeme loterie, zakážeme i dvě herny, o kterých je Vám celkem jedno, jestli 
tam jsou či nikoliv. Na jedné misce vah je zákaz her a na druhé je nepopíratelný příjem do městského 
rozpočtu. Paní Storačová – a z těch peněz máte radost? Starosta – z těch peněz platíme spoustu věcí, 
na které bychom pak neměli. Třeba veřejnou finanční podporu. Toto je miska vah, kterou je potřeba 
vnímat. Paní Storačová – z těchto peněz mít radost, to teda nevím… Starosta – to není o tom, jestli já 
mám radost nebo nemám radost. To je přeci úplně jinak. Ing. Blaha – v programu máme k dispozici 
bod Korespondence, dostali jsme dodatečné materiály a dozvěděli jsme se, že občané města zaslali 
nějaký dopis, který je adresován na ZM. Rád bych ten dopis viděl a ostatní určitě také. Starosta –
obdržel jsem dva. Paní Storačová – platí pro celý dům. Starosta – to jsem dostal pro mě, to není ko-
respondence pro ZM. Pokud by bylo uvedeno pane starosto a vážení zastupitelé, pak je to korespon-
dence pro ZM. První email jsem otevřel na služební zahraniční cestě, přeposlal jsem ho panu místosta-
rostovi, který to řešil. Druhý email mi přišel 05.07.2014 v 08.45 hod. a nevím, kdo mi z Vás psal, ale 
považuji ho za vrcholně nevkusné z Vaší strany. Nemáme ani jeden za potřebí takovýmto tónem spolu 
korespondovat. Je zase adresován mně. Ne ZM. Jestli chcete, mohu Vám poslal poštu adresovanou 
starostovi, problém s tím nemám. Ale pravděpodobně zahltím Váš počítač. Pokud je to ale adresováno 
mně jako starostovi města, je to adresováno mně. Není to dopis pro zastupitelé města. Paní Storačová 
– je to myšlené pro všechny zastupitele. Starosta – který email máte na mysli? Paní Storačová – 
všechny, včetně článku. Starosta – tak oba dva. Dobře. Nemám problém email přeposlat, ale pokud si 
s někým soukromně koresponduji, tak je to moje soukromá korespondence. Není to oficiální pošta. 
Mgr. Lang – z toho, co bylo řečeno nám, byl korespondován všem. Starosta – žádný jiný dopis jsem 
nedostal. Rada města neprojednávala žádnou korespondenci mezi mnou a těmi, co jej poslali. Mgr. 
Lang – nejsme vyloženě proti loteriím, to je na každého ke zvážení, ale jsou zkušenosti z jiných obcí, 
měst i problémových (Severní Čechy, Severní Morava), a tam loterie prakticky vytlačili minimálně 
z centra měst. Sice přijdeme o příjem města, ale je to hodně peněz na to, aby nás to bolelo? Starosta – 
to se mě ptáte? Klidně si na ni sám odpovězte. Jde o necelé dva miliony korun. Mgr. Lang – zvedli 
jsme občanům daň z nemovitostí, tam jsme z nich vybrali peníze a ještě loterie … je to potřeba? Já si 
třeba myslím, že ne.  
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Starosta – v této chvíli si vyjasňujeme stanoviska, proto je ta diskuze poměrně živelná. Je potřeba, 
abychom věděli všechny informace, které k danému problému jsou. Regulační vyhláška, která kopíruje 
stávající stav. Je zde 5 míst, o kterým můžeme následně diskutovat zda ano či ne. Ale pokud řekneme, 
že změníme charakter vyhlášky, a to jako právník byste měl pochopit ten rozdíl, potom ano. Dobře, 
stáhněme to z jednání a připravme zákazovou vyhlášku, která bude následně projednána v ZM. Ale 
tento požadavek nebyl. Je tu pořád problém s tím, že je pořád problém v lokalitě nad Albertem. V tom 
je ten problém. Pokud se ZM rozhodne o tom, že připraví zákazovou vyhlášku, dobře. Management 
úřadu, právní odbor úřadu ji připraví. Rada města ji projedná a předloží následně do ZM. Tento poža-
davek tu ještě nebyl. Řešíme stále hernu nad Albertem, ne hernu v hotelu … Pan Zpěvák – restaurace 
na Růžku? Starosta – u zámku, ta není povolená. My jsme nevydali souhlas. Následně musí MF hernu 
zrušit. Tajemník – herny jsou v provozu Ministerstva financí a tam jsme již poslali informaci, že se 
připravuje vyhláška OZV o zákazu. MF ji již dostalo na vědomí. Pan Zpěvák – tomu rozumím. Já jen, 
jestli se na to nezapomnělo. Tajemník – nechtěli jste ji z toho titulu, aby nestáli tam, kde chodí děti do 
školy a není normální, aby po cestě do školy děti míjeli hernu, normálně v hospodě přístupnou. To, že 
na náměstí jsou dvě herny oficiálně vedené, tak to na střed města stačí. Proto měla takový názor Rada 
města. Místostarosta – je potřeba všechno zvážit. Má to sociodemografické dopady, sociopatologické 
… je to o hráčství, ale je určitě rozdíl v jednotlivých typech hracích automatů. Pro nahlédnutí jsem 
připravil, jak by to šlo vypadat jinak. Jsou některé, kde utratíte v momentě 1 000,- Kč a pak jsou jiné, 
kde tu tisícovku utratíte za poměrně kratší dobu. Videoterminály by z mého pohledu měly být zakázá-
ny úplně. Ty stávající, co jsou tu 20 let, u těch můžeme taxativně určit, kde terminály jsou…o tom se 
pobavme, s tím nemám problém. Ale určitě za mě, úprava vyhlášky tak, aby automaty, kde se dají ve-
lice rychle prohrát peníze a ti hráči jsou o to víc závislejší, ty bych zakázal úplně. Starosta – dobře, to 
je další podnět. Ing. Mokrý – já jsem měl takovou … když mluvíme o financích, tak mluvíme o finan-
cích v tom smyslu, že … kdo tam hraje? Hrají tam ti, co chodí pravidelně do práce? Hrajete tam, cho-
díte tam? Nebo tam hrají ti, kteří nechodí do práce, žijí ze sociálních dávek? A když se vám zdá, že 
město za to dostane jenom 1 500 000,- Kč, bylo byl lepší, aby ty sociálky utratily ty peníze 
v obchodech za potřeby své rodiny. Obchodníci zaplatí ty daně tomu městu taky. Ty stejný daně. To, 
co oni neutratí za zboží, tak obchodníci neodvedou městu na daních. Z tohohle hlediska je to naprosto 
stejné. A snad si nemyslíte, že sociální případové sednou do aut a budou jezdit hrát tam, kde je ještě 
hraní povoleno. Ne, oni tam dojdou pěšky. V Krumlově, tady doma. Je to tak, že Ministerstvo financí, 
které to povoluje, když dostane takovou vyhlášku, je povinno konat a je povinno zakládat všechny 
povolení, které všem těm videoterminálům vydal. Takový je postup a bez průtahů. Náměstek na MF je 
velice striktní a nejede přes něj v podstatě vlak. Ve spojení s provozní dobou … myslím si, že nonstop 
provozní doba uprostřed Sídliště je teda podle mě úplná pitomost, protože, sice zmizely jukeboxy úde-
rem 21.00 či 22.00 hodiny (byla omluva v novinách, to chválím), ale rambajs nezmizel. Rambajs – žije 
celá Kačenka, celá Pizzerie a ještě Vrabčák. Jsou otevřená okna, aby mohli lidi dýchat. Mgr. Košíček 
– jen jsem se chtěl zeptat. Omezování provozní doby od 06.00 do 08.00 hodin má jaký význam? Ta-
jemník – to je doba, kdy děti jdou do školy. Pan Vybíral – a když jdou ze školy, tak už můžou? 
PharmDr. Strieglerová – chtěla jsem se zeptat. Hlavní problém je asi ve dvou věcech. Jednak je to 
provozní doba, jednak je to asi v typu toho terminálu. Je tady tedy pan majitel a zda by nám on mohl 
říct, jestli se s provozní dobou dá něco dělat, protože to je to jádro problému. Pan Saloň – s provozní 
dobou se dá určitě něco dělat. Na té se můžeme domluvit. Co se týče přístrojů. Dnes již videoterminály 
v podstatě nejsou. Jsou kombinované, jsou propojené mezi sebou. Ve finále ty, o kterých jste měly 
stoprocentní možnost rozhodnout, ty už jsou těmi druhými vytlačovány. Paní Storačová – chtěli jsme 
se zeptat, co to je, když to od rána od 09.00 hraje a v noci to pořád slyšíme … v noci se opravdu neda-
lo ani spát. Když zavřu okno, stále to slyším.  
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Pan Saloň – můžete si na mě napsat číslo, poslat smsku a já to okamžitě vyřeším. Paní Storačová – to 
bychom volali dnes a denně. Dále pokračuje všeobecná diskuze, starosta města vyhlašuje přestávku (5 
minut).  
Přestávka – přerušení jednání – 16.52 hod. – 16.57 hod. 
Starosta – dávám ke zvážení ZM následující návrh postupu. V této chvíli bych stáhl návrh usnesení 
s tím, že tento bod vezme ZM na vědomí – pouze návrh OZV. Dále, budu reagovat na slova majitele 
pana Saloně s tím, že omezí pracovní dobu, která bude v souladu s vyhláškou o dodržení nočního kli-
du, tzn. ve 22.00 a ve 24.00 hod. bude uzavřeno. A my následně budeme připravovat vyhlášku o regu-
laci loterií v Moravském Krumlově, buď budeme reagovat na zákazovou vyhlášku či na regulační vy-
hlášku. V mezidobí by mělo dojít nějakým způsobem k dohodě mezi obyvateli domu a majitelem re-
staurace. Souhlasí zastupitelé s tímto postupem? ZM - Ano. Starosta – takže, v této chvíli zachová-
váme stávající stav s tím, že v restauraci (po slovech majitele) dojde k omezení doby a město bude 
postupně připravovat vyhlášku buď o zákaze či o regulaci loterií, do které budou zahrnuty další lokali-
ty. Obyvatelé domu s tím souhlasí. Mají na mě telefon. Jsme domluvení, že mi zavolají, zavoláme po-
licii, budeme to řešit. Paní Storačová – chci se zeptat, od kdy toto bude platit? Například od 
15.07.2014? Starosta – domluvíme se s panem Saloněm, termín Vám sdělím do emailu, na kterém 
jsme se domluvili. V co nejkratší době.  
  
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí návrh OZV města Moravský Krumlov č. 3/2014 k regulaci provozu sázko-
vých her, loterií a jiných podobných her na území města Moravský Krumlov v předloženém 
znění.  
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 

Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál. Má někdo k tomuto bodu nějakou připomínku? Nemá.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM Morav-
ský Krumlov. 
  
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – představuje materiál týkající se uvedených usnesení.  

• Usnesení z 70. schůze RM konané dne 13.05.2014 
• Usnesení z 71. schůze RM konané dne 03.06.2014 

 
Mgr. Lang – mám usnesení ze 71. RM – RM schvaluje/ bod 2 – smlouvu se subjektem Bc. Jakub Vít 
– chci se zeptat, o jakou smlouvu se jedná? Starosta – to je právě ta smlouva na Norské fondy. Mgr. 
Lang – a jak se k tomu dostal pan Vít? Bylo výběrové řízení? Starosta – samozřejmě. Bylo vyhlášeno 
VŘ, máme tři nabídky, tak jako vždy, dle zásad. Mgr. Lang – stejné usnesení – RM ukládá řediteli 
SMM projednat s orgány státní správy úpravu dopravního značení na ulici Václavská dle ústního pod-
nětu občanky města. Tam se jednalo o jakou úpravu?  
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Pan Kabelka – jedná se tam o obytnou zónu nebo zónu s omezenou dopravou. Jedná se o ulici Dur-
dickou. Občanka města přišla s návrhem projíždění automobilů, v jedné části chybí chodník. Na RM 
bylo projednáno, že se to projedná se všemi zainteresovanými stranami státní správy. Předložíme nej-
lepší variantu. Až přijede dopravní policista. Ing. Blaha – usnesení č. 74, RM schvaluje/bod 1 – inže-
nýrské sítě v lokalitě na Kačence – se subjekty dle přiloženého seznamu – to je co? Starosta – ZM 
řeklo, že vybudujeme inženýrské sítě v lokalitě na Kačence tak, aby tam mohla společnost A-Z Pokor-
ný vybudovat podnik. Dotyčné subjekty jsou majitelé pozemků přes, které ty sítě budeme budovat. 
Dnes jsme obdrželi cenový návrh. Jeho výše mě trochu zaskočila. Jsou tam tři varianty. Největší pro-
blém je nyní s pozemkem, na který je soudní zástava a neúměrné požadavky vlastníka pozemku na 
cenu tohoto pozemku. Ing. Blaha – kolik? Starosta - 390,- Kč. V této chvíli hledáme jinou variantu, 
jak ji „obejít“. Jsou dvě varianty, ale jsou samozřejmě finančně náročnější. Řešíme s panem Pokor-
ným, jakým způsobem se pokusíme domluvit s vlastníkem daného pozemku. Vzhledem k tomu, že 
žijeme ve společnosti, kde je nutné dodržovat zákony, tak jej neumíme o ten pozemek „připravit“. Ing. 
Blaha – druhý bod – zpracování projektové dokumentace na realizaci projektu „Kamerový systém 
MK“ – k tomu mám dvě věci. RM získala informaci velitele státní policie a velitele MěP, jestli by  … 
pod kým to bude, kdo to bude rozhodovat… Starosta – na základě požadavků české a městské policie, 
kdy došlo k nárůstu drobné organizované zločinnosti, prostě…tu lidi hodně kradli, tak jsme se domlu-
vili na to, že umístíme kamerový systém po městě Moravský Krumlov. Bude pod kuratelou, v této 
chvíli VŘ probíhá, MěP. Následně bude rozmístění kamer a jakým způsobem to bude přesně probíhat, 
projednáno v RM, protože je to v její kompetenci. Pokud samozřejmě budete chtít, není problém, aby-
chom na veřejné zastupitelstvo toto dali. Ing. Blaha – VŘ probíhá? Starosta – ano. Jsou dvě nabídky. 
Místostarosta – na zpracování PD. Ing. Blaha – jakou má RM vizi v personální obsazenosti MěP. 
Myslím, že v počtu, který tam nyní je, to 24 hodin zvládat nebudou. Místostarosta – nebude to tak, že 
by to někdo sledoval v … např. 8 monitorů, to ne. Mgr. Lang – ve chvíli, kdy se něco stane, tak se to 
prohlídne. Starosta – samozřejmě to bude mít nějaké prvky, že když se něco bude dít, tak tu informaci 
dostaneme. Ale, když bude na výjezdech z města, budeme vědět, že se nějaká činnost stala a budeme 
vědět víc. Hledat souvislosti. Nyní nedokážu více vysvětlit, pokud budete mít zájem, veškeré informa-
ce dostupné jsou. Ing. Blaha – RM stanovuje – ohledně Vodárenské. Rozhodla se Vodárenská … Sta-
rosta – žádost již byla úspěšná, svazek dostal dotaci na úpravu ČOV. Místostarosta – ano, padlo tam 
to rozhodnutí o tom, že tím, že se připojí ještě Polánka a Rokytná, tak je potřeba čistírnu intenzifiko-
vat…běží procesy jako zástava, půjčka od Státního fondu. Ing. Blaha – finančně to vychází? Mís-
tostarosta – kolem 9 000 000,- Kč, tak nějak. Starosta – souhlasím s tím, že je pro mě mít intenzifi-
kovanou ČOV za takové peníze je krajně nepříjemné, strašně mi to vadí, ale nejsem schopný se s nimi 
domluvit na tom, kdo kde udělal chybu. Ing. Blaha – usnesení č. 75 – RM schvaluje/bod 3 – věc mezi 
Ivankou a městem Moravský Krumlov. Starosta – to je dnes v materiálech. Tajemník – je to částka 
na změnu územní změny, o kterou o ni požádali. Zadali jsme to firmě, která zpracovává tyto změny. 
Ta to identifikovala na nějaké peníze a toto je zrovna smlouva na to pokrytí. Máte to v dodatku č. 1. 
Ing. Blaha – zmiňoval jsem již úpravu ceníku na koupališti. Na stránkách jsem bohužel nebyl. Mís-
tostarosta – zůstává stejné. Jen tím, že je tam tenisový stůl a ruské kuželky … Pan Kabelka – úprava 
ceníku je v těchto věcech, v ostatních zůstává stejný.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.  
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13. Schválení Smlouvy s ČEZ, a.s. – podpora koncertů MHF 13 měst Concentus Moraviae - před-
kládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – představuje materiál. ČEZ, a.s. Praha zaslala dne 19.6.2014  městu Moravský Krumlov  
Smlouvu  č. 4100975858, kterou objednává zabezpečení reklamy a propagace Skupiny ČEZ při 
koncertech MHF 13 měst Concentus Moraviae ve dnech 8. a 17. června 2014 na zámku 
v Moravském Krumlově. Podpora těchto akcí činí 200 000 Kč bez DPH. Měl jsem tu čest se zúčast-
nit zahajovacího koncertu v Trnavě a festival je jedním z nejprestižnějších festivalů, které teď 
v Evropě vůbec jsou. Navazují na ně další festivaly. Opravdu jsem se cítil velice poctěn tím, že měs-
to Moravský Krumlov je součástí tohoto hudebního festivalu. Město Moravský Krumlov je jedním 
ze zakládajících měst. To je něco tak úžasného, čím se můžeme chlubit. Obdivuji entuziasmus  
a chuť pana Ditricha, toto organizovat je naprosto inspirující pro spoustu lidí, když Vám dochází 
energie. Toto jsou peníze, které jsme dostali z ČEZu, na koncert hejtmanský, který má určité nákla-
dy.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 4100975858 k  zajištění reklamy a propagace  Sku-
piny ČEZ při koncertech MHF 13 měst Concentus Moraviae ve dnech 8. a 17. června 2014 na 
zámku v Mor. Krumlově  a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
15. Informace k projektu „Efektivní spolupráce v oblasti prevence školního neúspěchu žáků“ – OP 

Vzdělávání pro konkurenceschopnost - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta měs-
ta 

 
Starosta – další projekt, do kterého je město zapojeno. Jedná se o podporu vzdělávání dětí, které nej-
sou ve škole příliš úspěšné. A my věříme, že tímto projektem úspěšní budou, neb dostanou velice 
atraktivní vybavení. Místostarosta - Na konci minulého roku se povedlo spojit základní školy našeho 
ORP a podat žádost o dotaci v projektu Operačního programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost. 
Dne 24.6.2014 město Moravský Krumlov obdrželo Rozhodnutí o poskytnutí dotace. Projekt se již rea-
lizuje a bude ukončen v červnu příštího roku. Prostředky jsou vyčleněny zejména na rozšířenou výuku 
žáků v kroužcích, tedy lektory, školní asistenty a podařilo se získat i prostředky na školního psycholo-
ga. Dále jsou to didaktické pomůcky, včetně tabletů a čteček pro žáky. Starosta – jen jsem k tomu 
chtěl krátkou poznámku, která nesouvisí s tímto. Během letních prázdnin budeme podávat žádost na 
výuku anglického jazyka, projekt, který jsme tu probírali. Požádali bychom pro mnohem atraktivnější 
možnosti. Mgr. Lang – pomůcky budou dostávat všichni nebo jen ti šikovnější? Místostarosta – pro-
gram je zaměřen na ty méně šikovné. Pomůcky budou mít k dispozici i na doma. Čtečka je o tom, aby 
si četli v autobuse …  
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Mgr. Lang – aby je to pak nemotivovalo být schválně horším žákem. Starosta – ne. Nepodceňoval 
bych kvalitu našich pedagogů. Myslím si, že je velmi vysoká. Každý žák a student to zvládne. Nejde  
o to, jestli má lepší prospěch či horší, jde spíš o to, abychom se dostali do souladu s podmínkami pro 
vzdělávání, které ty děti v současné chvíli mají. Nelze vyjít pouze s křídou. Musí umět pracovat  
i s touto technikou. Ing. Mokrý – od mládí jsem prohlašoval, že bych nechtěl jít nikdy učit na základní 
školu. Protože bych ty blbce musel umlátit. Mluvím za sebe. Takovýto měkký projekt, který má za 
jediný cíl vyčerpat evropské peníze nebo nějaké … hrozně rád bych viděl tu efektivnost. Kdo těm, už 
jsem to slovo jednou řekl, pomůže natlouct ty vědomosti do hlavy. To je přímo na Nobelovu cenu. Až 
to sečteme, za rok, za dva, za tři … tak řekneme „nula od nuly pojde“. Mgr. Kotková – dříve se tato 
podpora jmenovala podpora dyslektických dětí, kroužků. To je kroužek pro rozvoj matematické gra-
motnosti, jazykové gramotnosti a čtenářské gramotnosti. A opravdu má pan Mokrý pravdu. Je to neu-
věřitelná trpělivost těch lidí, co s dětmi pracují. Jsou děti, které hůř chápou. Chce to neskutečnou mra-
venčí práci. Základ se pak naučí, ale je to… My z normálních rozpočtů na takové pomůcky nemáme. 
Projekt pomůže školám se dovybavit. Mgr. Lang – kolik to bude stát město? Starosta – nic. Město to 
nic nestojí. Práci našich úředníků.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace k projektu: „Efektivní spolupráce v oblasti pre-
vence školního neúspěchu žáků“ – OP Vzdělávání pro konkurenceschopnost - poskytovatele 
MŠMT ČR, Sekce řízení OP VK, Karmelitská 7, Praha 1, 
 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace MŠMT ČR ve výši 8 161 842,77 Kč na projekt: 
„Efektivní spolupráce v oblasti prevence školního neúspěchu žáků“ v rámci Operačního pro-
gramu Vzdělávání pro konkurenceschopnost. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
5.  Zápis z 31. schůze Finančního výboru – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že se výbor nesešel, není potřeba komentář.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru konaného dne 02. 07. 
2014.  
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6. Rozpočtová opatření č. 13-19/2014, změna závazných ukazatelů - předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města 

 
Starosta – představuje materiál. Ing. Mokrý – chci dodat, že těch 200 000,- Kč co realizoval Con-
centus za město, s sebou nese DPH 42 000,- Kč. Město na tu částku nedoplácí nic, DPH platí ČEZ.  
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 13/2014: 
- příjmová část rozpočtu:   + 242,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu:   + 242,0 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 14/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 15/2014: 
- příjmová část rozpočtu:   + 199,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu:   + 199,0 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 16/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 13-16/2014 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
 
 
Rozpočtová opatření ke schválení Zastupitelstvem města: 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 17/2014 a 18/2014: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2014 v předloženém znění. 
 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 18/2014 v předloženém znění. 
 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 19/2014: 
- příjmová část rozpočtu   + 3 264,8 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 3 264,8 tis. Kč 
 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 19/2014 v předloženém znění. 
 
Hlasování EN BLOC: odsouhlaseno 

Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef  
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7. Schválení zadání změny č. 8 územního plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – představuje důvodovou zprávu. Na základě rozhodnutí zastupitelstva města ze dne 
17.6.2013 o pořízení změny č. 8 ÚPN SÚ Moravský Krumlov, byl vypracován návrh zadání změny  
č. 8. Tento návrh byl projednán dle § 47 odst. 2 zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a staveb-
ním řádu, v platném znění, (dále jen „stavební zákon“). Dne 7.4.2014 rozhodlo zastupitelstvo města, 
že do návrhu zadání bude začleněna další dílčí změna dle požadavku firmy Pekárna Ivanka s.r.o. Ná-
sledně byl návrh zadání doplněn a nově projednán. Schválení tohoto návrhu zadání doporučila rada 
města usnesením ze své 71. schůze.V souladu s ust. § 47 odst. 4 stavebního zákona, předkládáme pro-
jednaný  návrh zadání změny č. 8 ÚPN SÚ M. Krumlov Zastupitelstvu města Moravský Krumlov ke 
schválení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, 
písm. b) zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebního řádu, (stavební zákon),  
v platném znění, podle § 47 odst. 5 stavebního zákona, schvaluje Zadání změny č. 8 územního 
plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov, v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
8. OZV č. 2/2014, aktualizace Řádu veřejného pohřebiště města Moravský Krumlov - předkládá 

Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – v důvodové zprávě je vše jasně popsáno. Aktualizujeme řád veřejného pohřebiště ve formě 
nařízené RM. Mgr. Lang – neznám původní znění. Nevím jestli došlo k nějakým výrazným změnám. 
Ing. Mokrý – v cenách například. Tajemník – to nařízení je v podstatě stejné jak bylo dřív, ale je pro-
blém v tom, že legislativa šla dopředu s tím, že to nemůže být OZV. To byl největší problém. Musí to 
být formou nařízení Rady města. A ta změna byla provedena. Nenaznalo to žádných změna. Ing. Flo-
rianová – chtěla bych se vrátit k bodu o rozpočtových opatření. Vypadlo nám schválení závazných 
ukazatelů. Rozpočtovým opatřením č. 15/2014 a 16/2014 došlo k navýšení příspěvků na provoz pro 
příspěvkovou organizaci města Správu majetku města Moravský Krumlov. Starosta – dobře. Nejdříve 
budeme hlasovat o řádu veřejného pohřebiště, pak o závazných ukazatelích.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje OZV města Moravský Krumlov č. 2/2014, kterou se ruší obecně závazná vyhláška 
města č. 4/2002 ze dne 1.7.2002 v předloženém znění, a to s účinností od 31.8.2014.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
ZM bere na vědomí Nařízení města Moravský Krumlov č. 2/2014, kterým se vydává Řád veřej-
ného pohřebiště města Moravský Krumlov s účinností od 1.9.2014. 
 
Starosta – vracím se k rozpočtovým opatřením. V návaznosti na toto rozpočtové opatření se mění zá-
vazný ukazatel: 
 

• Správa majetku města Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 90 000,00 
Kč 

Rozpočtovým opatřením č. 17/2014 došlo k navýšení příspěvku na investice pro právnickou osobu: 
Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, Třebíč.  
V návaznosti na toto rozpočtové opatření se mění závazný ukazatel: 
 

• Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, Třebíč – navýšení příspěvku 
na investice o částku 3 000 000,00 Kč. 

 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje změny závazných ukazatelů dle předloženého rozpisu.  
 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 1 545,00 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 206,00 
Rezerva pro přípravnou činnost 670,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 18 686,20 
  
Celkem 23 107,20 
  
Hlasování: en bloc odsouhlaseno 

Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef  
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10. Informace o stanovení počtu členů Zastupitelstva města Mor. Krumlov na nové volební období - 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – vzhledem k tomu, že to RM projednávala a nenavrhla změny v počtech zastupitelů celko-
vého počtu, je zde informace o stanovení počtu členů ZM. Pokud bychom se domluvili na jiném počtu, 
vzešel by nějaký návrh, nechal bych o něm hlasovat. Zároveň dám na zvážení, zda-li musí mít RM 
počet radních 7. Osvědčil se počet 5 členů. Je velmi akční, velmi pracovitá. Nechám tedy na zvážení. 
Nejprve k počtu členů ZM. V této chvíli je na 21 členech, přičemž se pohybujeme v intervalu 11 – 25 
zastupitelů. Má někdo z přítomných členů ZM jiný návrh. Mgr. Lang – navrhuji snížit na 19 členů  
a to z ekonomických důvodů. Starosta – má  někdo ještě jiný návrh? V této chvíli se táži právního 
odboru, pokud nebude schváleno 19 členů, zůstává platný stav 21 členů? Nemusíme o 21 členech zno-
vu hlasovat? Tajemník – ne. Kdyby protinávrh prošel, tak … . Starosta – dobře, jiný návrh zde není. 
Následně otevírám rozpravu k počtu členů ZM. Ing. Blaha – já bych k tomu měl. Nechal bych to na 
příští ZM. Starosta – ne, to musíme stanovit my. Tajemník – ne to ne. Ing. Blaha – to asi ne. Staros-
ta – ne? Vždycky jsme schvalovali počet členů RM. Tajemník – to bylo na prvním zasedání. Starosta 
- Pokud to tedy tak je, nebudeme stanovovat počet členů a necháme to na novém ZM. JUDr. Kejík 
s tím takto souhlasí? Ano. Je tu tedy návrh na 19 členů ZM.  
 
Návrh usnesení: 
ZM stanovuje počet zastupitelů pro volební období 2014 – 2018 na počet členů 19.  
 
Hlasování: neodsouhlaseno 
Pro: 2 – BLAHA Josef, Ing., LANG Petr, Mgr., 

Proti: 4 - KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Zdrželi se: 7 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍ-
RAL Josef 

 
Starosta – usnesení nebylo přijato. Pro volební období 2014 -2018 je stanovený počet 21 členů ZM.  
A na ustavujícím zasedání ZM předpokládám v listopadu 2014, bude stanoven počet členů RM pro 
nové volební období. 
 
 
11. Smlouva darovací - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – jedná se o sochu rudoarmějce. Ing. Blaha – uvádí se na petici procento, ale počet občanů tu 
chybí. Tajemník – není problém v tom, že … stanovení počtu je jich určeno z naší databáze, která je 
analyticky zpracovávaná k 01.01., číslo je stejné. Měli jsme číslo na určení příplatku pro zastupitele 
uvolněné. To číslo je 5 864,- Kč. To bude určeno rozhodnutím, stanovením starostou na celý správní 
obvod. To se ještě neví. Ale toto je to číslo, kterým se to počítá. Starosta – zpět k soše. Záměrem je 
důstojné umístění sochy v expozici vojenské historie v areálu zámku Jemnice. Dojde i k opravě této 
sochy. Zároveň město přispěje na dopravu této sochy do Jemnice. Mgr. Lang – nemám nic proti daro-
vání sochy, aby byla umístěna důstojně v Jemnici, ale řekl bych, že by si dovoz mohli zaplatit ti zá-
jemci sami. Ta cena mi přijde poměrně vysoká (20 000,- Kč).  
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Starosta – to je celková částka. Samozřejmě, neumíme říct, kolik to auto bude stát. To se musí použít 
jeřáb na naložení, musí přijet speciální auto,… snažit se budeme o co nejlevnější převoz. Toto je ko-
nečná částka, nemělo by to tuto částku přesáhnout. Starosta – Cože? Řekněte to klidně nahlas. Ing. 
Procházka, MSc. – já říkám, že můžou být rádi, že se o to někdo postará a oni říkají, že je to starej … 
Starosta – aha. Pan Zpěvák – není to tak dlouho, co jsme spolu mluvili, když tu ještě byl Mirek Vla-
šín. Ptal jsem se, čí ta socha je. Bylo řečeno, že ničí. Starosta – sochu jsme převzali do našeho majet-
ku.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu darovací se subjektem: Mezinárodní nevládní organizace Křížovníci 
s červeným srdcem – Cyriaci, se sídlem: Na Pankráci 1352/2, 140 00 Praha 4, IČ: 724 96 312 ve 
věci darování movité věci sochy Rudoarmějce v předloženém znění a pověřuje starostu města 
jejím podpisem.  
 
ZM ukládá RM provést příslušné rozpočtové opatření města na financování dopravy sochy Ru-
doarmějce do zámku v Jemnici.  
 
Hlasování EN BLOC: neodsouhlaseno 

Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 3 – BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef   

      Zdrželi se: 1 – LANG Petr, Mgr  
 
Starosta – nevím, co se sochou bude. Pí. Kočí – necháme ji vyvést na sběr. Pan Zpěvák – bylo nám 
řečeno, že místo bylo upraveno, že socha tam bude stát. Starosta – teď ty náklady na opravu bude 
muset hradit město. Takhle je mohla uhradit ta společnost. Pan Zpěvák – zaplatit to by měl ten, co to 
způsobil… Starosta – to pak můžeme dát k soudu toho, kdo tam takto tu sochu uložil. Kdo se na so-
chu po 20 let vykašlal a nestaral se. Cesta do pekla je dlážděna dobrými úmysly. Chtěli jsme sochu 
postavit tak, aby vypadala, jak socha vypadat má. Že za 20 let v podstatě shnila, to my nedokážeme 
ovlivnit. Pobavíme se o tom. V této chvíli budeme muset sehnat peníze na opravu té sochy. Pí. Kočí – 
chtěla jsem dodat, že při manipulaci byla poškozena a rozhodně oprava té sochy bude daleko dražší, 
než když přispějeme 20 000,- Kč na dopravu té sochy do zámku v Jemnici. Několik občanů neustále 
poukazuje na to, že voják leží na dvoře. Teď je to již trochu upravené, ale bylo to horší. Myslím si, že 
když tu je zájemce o tu sochu, nechme ji tam odvést. Náklady s tím spojené bude daleko, daleko vyšší. 
Starosta – musíme se o tom pobavit, najít další postup, následně předložíme k jednání ZM. Mgr. 
Lang – máme povinnost tu sochu opravovat, když ji tu necháme? Starosta – máme povinnost se o ni 
starat. Je to socha, snažíme se opravit postupně všechny. Také kříže, věci v majetku či na území města. 
Mgr. Lang – hrozí nám postih, když sochu nebudeme upravovat a necháme ji ležet tak jak to je? Mgr. 
Škarková – ten přístup k historii je naprosto neuvěřitelný, naprosto žasnu. Když jeden kříž nebudeme 
opravovat, a jiných deset ano. Mgr. Lang – já se pouze ptám. Materiál bude připraven. Bude v něm 
posudek odboru památkové péče, posudek restaurátorský,… Musí to mít nyní nějaký další postup. 
Takto to za nás mohl finančně udělat někdo jiný. Pan Vybíral – kdo to rozbil, ať to zaplatí. Je to histo-
rie. Starosta – nikdo historii nevymazává, to si vyprošuji. Jenom odmítám tady stavět bolševické po-
mníky. Pan Zpěvák – to jsme myslím zašli až moc daleko. Starosta – já vím. Ta debata sem nepatří. 
Myslím si, že jsme udělali maximum pro to, aby socha měla důstojné uložení.  
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Pan Vybíral – no je na tři kusy. Starosta – máte pocit, že ne? Tak co navrhujete vážený pane zastupi-
teli? Pan Vybíral – je na tři kusy. Starosta – co navrhujete vážený pane zastupiteli? Pan Vybíral – 
spravit ji. Starosta – tak prosím, návrh usnesení? To není usnesení, kdo ji rozbil? Jakým způsobem … 
proč mě zklidňujete? Jakým způsobem mám vyžádávat po 20 let, kdy ta socha takto ležela uložená. To 
nebylo tím, že se špatně zvedala, to bylo tím, jak byla špatně uložena. Ing. Procházka, MSc. – snažili 
se s ní něco dělat. Pan Vybíral – no, nepodařilo se. Starosta – co se podařilo Vám, pane Vybírale? 
Pan Vybíral – nic. Starosta – výborně.  
 
 
12. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta měs-

ta 
 
Starosta – jde o spolufinancování DG hřiště v zámeckém parku.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje přijetí dotace z rozpočtu JMK a Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 
subjektu: Jihomoravský kraj, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno ve věci přijetí účelové investiční 
finanční podpory z rozpočtu Jihomoravského kraje ve formě dotace na „Vybudování DiscGolfo-
vého, pétanque, kriket a dětského hřiště – lokalita Zámecký park“, a to ve výši 30 000,- Kč 
v předloženém  znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - BLAHA Josef, Ing.   
 
Starosta – zároveň Vás žádám, aby jste si do diářů zapsali den 19.07.2014, kdy proběhne v zámeckém 
parku velký discgolfový turnaj jako součást velké discgolfové tour, přijedou nejlepší hráči discgolfu.   
 
 
14. Pravidla pro udělování Ceny města Moravský Krumlov a Ceny starosty města Moravský 

Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje materiál. Návrh Pravidel byl předložen Radě města na základě pověření odboru 
školství a kultury k jejich vypracování - Usnesení č. 72, bod IX.2  z 68. RM konané dne 15.4.2014. 
Rada města návrh Pravidel projednala na 71. schůzi dne 3.6.2014 a na základě Usnesení č. 75, bod 
II.2.  doporučuje Zastupitelstvu města schválit Pravidla pro udělování Ceny města Moravský Krumlov 
a Ceny starosty města Moravský Krumlov. Mgr. Škarková – chci se zeptat, zda cena pro člověka, 
který bude takto oceněn, bude mít i nějaký finanční přínos či nikoliv. Starosta – ne, jde o jakési oce-
nění jeho práce. Zatím nikdo nenavrhoval finanční odměnu. Jde o čestnou cenu.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje pravidla pro udělování „Ceny města Moravský Krumlov a Ceny starosty města 
Moravský Krumlov“. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
16. Využití opčního práva na stavbě „Kanalizace Polánka a Rokytná“ - předkládá Mgr. Zdeněk 

Juránek, místostarosta města 
 
Starosta – předkládá pan místostarosta. Místostarosta - Při pokládání sítí se snažíme opravit komuni-
kace celoplošně. Nejinak to chceme udělat i v našich místních částech Polánka a Rokytná. Proto jsme 
již do zadávacího řízení na Kanalizaci Polánka a Rokytná zařadili i opci na celoplošnou opravu míst-
ních komunikací a zároveň do ní zařadili i vybudování inženýrských sítí v lokalitě Za Hřištěm, kde 
bude takto vytvořeno 12 stavebních míst z 19 plánovaných. Celou opci bude nakonec po domluvě rea-
lizovat svazek, s tím, že přispěje dle pravidel na vodohospodářské stavby (splašková kanalizace a vo-
dovod). Více naleznete v Dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci in-
vestiční akce KanalizacePolánka a Rokytná. V rámci stavby kanalizace v Rokytné se vzhledem 
k plánovanému celoplošnému zapravení vozovky a častým poruchám přistoupí k rekonstrukci vodo-
vodu. Původní výše příspěvku byla 6 379 395,- Kč. Nově navrhovaná výše je 11 184 460,- Kč, tedy  
o 4 805 065,- Kč vyšší. Platba za toto navýšení bude rozložena do let 2014 a 2015, kdy se tato opce 
bude realizovat. V letošním roce to budou 3 000 000,- Kč, které jsou již v rozpočtu vyčleněny pod 
názvem Komunikace Polánka a budou pouze přesunuty do patřičného oddílu rozpočtovým opatřením  
č. 17/2014. Povšimněte si prosím, že navyšujeme objem prací o více jak 7 mil -. Kč, navýšení příspěv-
ku je však pouze o 4,8 mil. Kč. Komunikace, které byly pouze štěrkové, jsou zařazeny do „Opravy 
místních komunikací Polánka“. Vzhledem k tomu, že SFŽP nechce tyto komunikace zařazovat do pra-
cí na kanalizaci a jedná se o akci převyšující 1 mil Kč, proběhla na ni dle vnitřních předpisů veřejná 
stavební zakázku malého rozsahu.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci investiční 
akce „Kanalizace Polánka a Rokytná“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek 
obcí, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 – BLAHA Josef 
Zdrželi se: 1 – VYBÍRAL Josef 

  
17. Dodatečné práce na stavbě „II/152 Ivančice-Polánka“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, mís-

tostarosta města 
 
Místostarosta – ano, byly tam práce, které jsme objednali nad rámec stavby. V této chvíli se zaměřuje, 
neznáme přesné výměry. O pěti cenách ještě se SKANSKOU jednáme. Za jakou cenu ty práce budou 
provedeny. Ceny uvedené v dodatku jsou maximální. Budou nižší, než je uvedeno v návrhu či stejné. 
Práce, které byly provedeny navíc, jsou zejména ve vodohospodářské oblasti – zabránění úniku vod do 
jednotlivých nemovitostí nebo na komunikaci. Příjezdová cesta, svody, které nebyly v dokumentaci, 
některé se daly předpokládat, některé ne. Máme tu i našeho technického dozora, paní Kocábovou, jsme 
tu já či ona k dispozici pro Vaše případné dotazy. Ing. Blaha – paní Kocábová shledáváte ty vícepráce 
oprávněné firmě. Pí. Kocábová – všechny. Je tam rozšíření chodníků, které nebylo v PD, ale rozšíření 
některých chodníků schválila RM, v tomto případě ano. Co se týče svodů dešťových kanalizací, ty 
opravdu musely být provedeny. Zasahovaly do silnice, souhlasila SÚS. Docházelo ke stečení dešťo-
vých vod k některým nemovitostem, je ze stavby také zřejmé. Ing. Blaha - Všechny povinnosti, co 
měl realizátor stavby, zápisy do deníku,… Pí. Kocábová – jsou provedeny. Jsou upozorněni na to, 
které vícepráce nastanou. Že se objevily na stavbě. To pověřuje pan místostarosta. Jinak, každý týden 
probíhají kontrolní dny stavby, kterých se zúčastňoval náš investiční technik, já a pan místostarosta. 
Mgr. Lang – proč tyto věci nebyly zařazeny v původním projektu. Když se podívám na PD, je jasné, 
že tam ta voda poteče. Že s tím bude problém. Pí. Kocábová – bohužel. Tato PD je stará 5 let. Ing. 
Procházka, MSc. – nejde, aby projektant, který za vypracování zodpovídá, aby nesl finanční po-
stih…do výběrka se nikdo nepřihlásí a proto to tak dopadá. Pí. Kocábová – navíc, smlouva, která teh-
dy byla sepsaná, tak její znění nikdo z nás nikdy…Starosta – to uzavírala Správa a údržba silnic 
(SÚS). Město bylo třetím subjektem, které v té smlouvě bylo, jestli si to dobře vybavuji. Rozumím 
tomu, že tento problém tam v projektu měl být. Když by tam byl, vysoutěží se to se stejnou cenou, jen 
to bude vyšší o tu částku, ve stejných rozpočtovaných cenách … takto jsem to chtěl říct. Ale jsou ví-
cepráce, které prostě vzniknou oprávněně a pak jsou vícepráce vzniklé neoprávněně. Tady není ani 
jedna, která by byla neoprávněná. Která by zakládala  nějaké podezření. Jsou tu jasně, prokazatelné 
věci. Ano, projektant to opomněl. Ano, měl si toho někdo někdy všimnout, ale je to takový detail. 
Mgr. Lang – dotaz směřoval tak, abychom my mohli tu částku vymáhat po projektantovi… Starosta 
– ještě se to nikomu nepodařilo. Rád bych poděkoval všem, kteří se na této úspěšné akci nějakým způ-
sobem podíleli. Ať jsou to naši pracovníci, naše dozory, firma, která odvedla opravdu kvalitní práci,… 
Polánka je nádherná. Myslím si, že je to kus dobré a poctivé práce. Děkuji všem, kteří se na této práci 
podíleli.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo č. 76 0308 22777 5 178 se subjektem Skanska a.s., 
Líbalova 1/2348 Praha a pověřuje starostu města podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 - BLAHA Josef, Ing.  
 
 
18. Změna č. 8 ÚPN SÚ Moravský Krumlov – schválení I. dodatku smlouvy o dílo – předkládá 

Ing. Petr Šťastný, vedoucí OVÚP 
 
Starosta – v důvodové zprávě je vše popsáno. Jedná se o pekárnu Ivanka. Dnes již k tomu byl vznesen 
dotaz.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje I. Dodatek smlouvy o dílo na „Vypracování změny č. 8 územního plánu sídelního 
útvaru Moravský Krumlov“ uzavřený mezi Městem Moravský Krumlov (objednatel) a Urbanis-
tickým střediskem Brno, spol. s r.o., Příkop 8, 602 00 Brno (zhotovitel) a pověřuje starostu města 
jeho podpisem. 
 
Mgr. Košíček – tou změnou je co? Odsouhlasujeme přesně, co? Ing. Šťastný – jako dodatečný mate-
riál jste dostali to zadání. Jsou tam části, které chce město (za Vrabčákem), u Floriánku, dodatečná 
změna (pekárna Ivanka), tato změna byla schválena v bodě 7. Mgr. Košíček – a Ivanka znamená co? 
Ing. Šťastný – rozšiřují ten podnik. Rozšiřují si parkoviště. Dnes nám už přišlo těch 13 310,- Kč.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
19. Zápisy ze zasedání Kontrolního výboru – předkládá Ing. František Šlapanský, předseda KV 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že není přítomen ani jeden člen Kontrolního výboru … mohli jste si pře-
číst zápisy. Konstatuji, že výstavba koupaliště proběhla naprosto v souladu s legislativou, s platnými 
zákony a Kontrolní výbor neshledal žádné nedostatky.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí zápis z 21. zasedání kontrolního výboru konaného dne 6.11.2013. 
 
ZM bere na vědomí zápis z 22. zasedání kontrolního výboru konaného dne 29.1.2014. 
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ZM bere na vědomí zápis z 23. zasedání kontrolního výboru konaného dne 12.3.2014. 
 
ZM bere na vědomí zápis z 25. zasedání kontrolního výboru konaného dne 2.6.2014. 
 
ZM bere na vědomí zápis z 26. zasedání kontrolního výboru konaného dne 23.6.2014. 
 
 
20. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel SMM 
 
1. Pozemky 
2. Prodej bytových jednotek v domě č.p. 137 
 
1. Pozemky 
a) žadatelka 
Starosta – žadatelka žádá o prodej pozemku par.č. 342 o výměře 52 m2, druh pozemku -  lesní poze-
mek, na kterém se nachází rozestavěna budova v jejím vlastnictví. Vzhledem k tomu, že se na pozem-
ku nachází rozestavěna stavba, která není zkolaudovaná, bude město podle nového obč. zákoníku od-
vádět DPH z ceny pozemku. Tento postup byl konzultován s PhDr. Slámovou – finanční poradkyní. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodej pozemku za cenu obvyklou navýšenou  
o platnou sazbu  DPH. Znalecký posudek č. 2202, který vyhotovil Ing Jelínek určil cenu dle vyhlášky 
ve výši 8170,- Kč a cenu obvyklou ve výši 13000,- Kč, tj cena 250,- Kč/m2,  po připočtení DPH to 
představuje cenu pozemku 15730,- Kč. Ing. Florianová – město je plátcem DPH. Někde se pozemek 
daní, někde ne (např. oplocení pozemku starší 5 let, atd.).  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej  pozemku par.č. 342 o výměře 52 m2, druh pozemku - lesní 
pozemek, způsob využití - lesní pozemek, na kterém je budova, vedený na LV 10001 v k.ú. 
Rokytná žadatelce za cenu obvyklou ve výši 13000,- + DPH, tj. 15730,- Kč a schvaluje převod 
majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
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2. Prodej bytových jednotek v domě č.p. 137 
Starosta - Záměr prodat bytové jednotky č. 137/1, 137/2 a 137/6 za schválené ceny byl předepsaným 
způsobem zveřejněn od 18.4. do 2.6.2014. Nabídka byla rovněž zveřejněna v Krumlovských novinách.  
Zájem o koupi za uvedené ceny byl nulový. Rada města doporučuje zastupitelstvu města  snížení ceny 
v souladu se Směrnicí města Moravský Krumlov č. MěÚ 10/2009 „Zásady prodej bytů a bytových 
domů ve vlastnictví města Moravský Krumlov“ čl. IV., odst. 3 a znovu zveřejnit záměr při snížení mi-
nimální nabídkové kupní ceny o 10%.  
Ceny  jednotlivých bytů v takovém případě budou následující: 
Byt č.  původní cena  sleva 10%  nová cena 
137/1  1 188 000,- Kč  118 800,-   1 069 200,- Kč 
137/2  1 154 400,- Kč  115 440,-  1 038 960,- Kč 
137/6  1 154 400,- Kč  115 440,-  1 038 960,- Kč 
 
Pan Kabelka – cenu jsme měli schválenou dle zásad. Výchozí nabídka byla v určité výši. Na veřejnou 
nabídku nikdo nereagoval. Dle zásad jsme využili možnosti snížit tuto cenu o 10 %. Místostarosta – 
jen krátké upřesnění. Ta cena je totiž daná tak, že máme znalecký odhad a těm, co tam nebydlí, tak to 
navyšujeme o 20 %. Výchozí cena byla odhad + 20 %. V této chvíli se rozhodujeme o tom, jelikož se 
nikdo nepřihlásil o ty byty, jestli je snížit o 10 %. Pořád budeme nad odhadem. Ing. Procházka, MSc. 
– my jsme to zkusili, po dohodě tady s pány, to jen tak hodit do realitky za tu původní cenu. Za cenu, 
která se dává do inzerce, na podívání. Poslali nás s tím hodně daleko. Nyní jsme to zkoušeli o míň těch 
10 % a absolutně žádný zájem není. Stále je to mimo mísu. Když si vezmete, že nejdražší byt zrekon-
struovaný na Sídlišti stojí 1 000 000,- Kč, tak… ústřel je tam za 1 200 000,- Kč nějaká hrbatá cihla, 
ale…je to mimo. Z mého pohledu by bylo nejlepší se na prodej úplně vykašlat. Starosta – i to je mož-
né. Nemám s tím žádný problém, jen postupujeme podle zásad, které ZM řádně projednalo a schválilo. 
Je potřeba dodržovat vlastní vyhlášky.   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje snížení minimální nabídkové ceny prodávaných bytových jedno-
tek č. 137/1, 137/2 a 137/6 o 10% původní minimální nabídkové ceny. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou bytovou jednotku č. 137/1 (3+1) v I. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palackého, Mor. 
Krumlov na pozemku  par.č. 242/4 zast. plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV 3245 pro 
obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 147/1000 na společných částech domu a pozemku za cenu 
s nejnižším podáním 1 069 200,- Kč. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou bytovou jednotku č. 137/2 (3+1) ve zvýšeném I. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palac-
kého, Mor. Krumlov na pozemku par.č. 242/4 zast. plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV 
č. 3245 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 144/1000 na společných částech domu a pozem-
ku za cenu s nejnižším podáním  1 038 960,-  Kč.  
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou bytovou jednotku č. 137/6  (3+1) v III. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palackého, Mor. 
Krumlov na pozemku par.č.  242/4 zastavěná plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV č. 
3245  pro obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 143/1000 na společných částech domu a pozemku 
za cenu s nejnižším podáním 1 038 960,- Kč . 
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Hlasování EN BLOC: neodsouhlaseno 
Pro: 9 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOT-
KOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 – BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef   
      Zdrželi se: 2 – KOŠÍČEK Jan, Mgr., ZPĚVÁK Josef  
 
 
21. Korespondence 
V tomto bodě nebyl projednáván žádný příspěvek. 
 
 
22. Různé 
 
DODATEČNĚ: 
Modernizace sběrového dvora odpadů Města Moravský Krumlov – výběrové řízení na dodavatele 
stavby – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
Starosta - Dne 30.6.2014 nám bylo ze SFŽP doručeno rozhodnutí o přidělení podpory a registrační list 
akce na projekt „Modernizace sběrového dvora odpadů Města Moravský Krumlov“. Oznámení před-
běžných informací o připravované zakázce zveřejnila Městem pověřená osoba, firma AQE Brno, ve 
Věstníku veřejných zakázek dne 11.6. a v současné době připravuje zadávací dokumentaci pro výbě-
rové řízení na dodavatele stavby. Zákonný termín pro zveřejnění výzvy k podání nabídek a zadávací 
dokumentace zakázky je nejdříve do 30 dnů po zveřejnění oznámení předběžných informací. Předpo-
kládáme, že za normálního průběhu výběrového řízení, pokud některý ze zájemců nepodá námitku 
např. proti vyřazení z výběrového řízení, proti rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky, bude smlou-
va o dílo s vítězem výběrového řízení připravena ke schválení na 35. zasedání ZM, dne 15.9.2014. 
V současné době samozřejmě probíhají jednání mezi městem, pověřenou osobou a dotačním orgánem 
ve věci prodloužení lhůty na vlastní realizaci akce (předpoklad města T: do 30.6.2015). Z důvodu pů-
sobnosti přijaté regulace schvalovacích procesů samosprávných orgánů  města (dle vnitřní směrnice 
MěÚ č. 10/2013) a z důvodu časové náročnosti (dodržování stanovených lhůt dle zákona o VZ) průbě-
hu VŘ, je vhodné přijetí navrhovaného usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací přípravy a vlastního průběhu výbě-
rového řízení na dodavatele stavby: „Modernizace sběrového dvora odpadů Města Moravský 
Krumlov“.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Petr, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 -  BLAHA Josef, Ing.  
      Zdrželi se: 0  
 
23. Diskuze  
V tomto bodě nebyl projednáván žádný příspěvek. 
 
24. Usnesení 
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Ing. Josef Blaha 
 
25. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 18.20 hod.   
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                            Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
        ………………………………….. 
                              Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
        ………………………………….. 
                           Ing. Jaroslav Mokrý 
                                     
 

…………………………………..   
 Mgr. Jan Košíček 

 
V Moravském Krumlově, dne 17. 07. 2014 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


